
 

 

 

Referat fra styremøte i DNT Ringerike 

Tid:  15.05.2023 kl. 17:30 

Sted: Osloveien 10 

Til stede: Tom-Erik Bakkely Aasheim (TEBAa), Mons-Ivar Mjelde (MIM), Julie Ulven (JU),  
Jan Gunnar Hagen (JGH), Harry Hart (HH), Ellen Næsje (EN) og Karsten Lien (KL). 
Ola Rolid Tørrisplass (ORT) kom til sak 48/93. 

Forfall: Vibeke Tjøm (VT) 

Agenda Behandling Ansvar 

Sak 45/23: Godkjenning av innkalling 
4 saker ble meldt inn til sak 52 Eventuelt. 
Vedtak: 
Innkallingen ble godkjent. 
 

Beslutning Styret 

Sak 46/23: Referat styremøte 17.04.2023 
Oppfølging av saker: 

• 36/23: MIM kommer til å be om fritak fra styret fra 
19.10.2023 (da konstituerer fylkestinget seg). 

• 37/23: Referatet fra årsmøte er undertegnet. Vi 
oppdaterer informasjonen om oss i Brønnøysund-
registrene. 

• 40/13: TEBAa og EN deltar på landsmøtet. 
• 41/23: EN følger opp mot Nyhus turlag. 

 
Vedtak: 
Referatet ble godkjent. 
 

Beslutning Styret 

Sak 47/23: Samarbeid med DNT Drammen og omegn 
Skal vi gå inn for 40 % av én stilling eller kjøpe 40 % kapasitet? 
DNT Drammen er i gang med intervjuer. De har 3 gode kandidater 
til 2 stillinger. Avklaring skjer i løpet av mai. 
Hva med lønnsnivået? Vi må ha en egen avtale med DNT 
Drammen. 
Hva med konsekvenser for åpningstidene våre? Vi har ikke lenger 
åpent på kveld på torsdager – oppslaget ute må endres. 
 
 
 
 

Beslutning Styret 



Vedtak: 
Vi kjøper 40 % kapasitet fra DNT Drammen og inngår en avtale 
raskest mulig. Vi går for 6 måneders varighet på avtalen. 
Evaluering av avtalen etter 6 måneder. Hvor lang oppsigelsestid – 
1 måned? 
De/vi må ha et system for timeregistrering. 
Vi jobber dessuten videre med en løsning for å få bistand fra NAV 
med en person – f.eks. knyttet til arbeidstrening. EN kontakter HH 
om dette. 
------------------------------------ 
 
Det er ikke noe nytt fra VT. Ny vurdering i juni. 
 
Vedtak: 
Vi tar kontakt med NAVs arbeidslivssenter og ber om 
ekspertbistand fra NAV. Vi ber så om et møte med VT, i 
samarbeid med NAV. 
 
Sak 48/23: Daglig leders punkt 

• Vi legger inn en fast sak på styremøtene:  
Turer og arrangementer. 

• Vi har hatt flere turer. Det har vært over 60 deltakere, 
både på tirsdag og torsdag. 

• Fin aktivitet i SHKK. Mange deltar på kurs. Har hatt flere 
kompetansesamlinger. Bra aktivitet på Facebook. 

• Motorsagkurs med 8 deltakere – 4 fra Drammen. 
• Aktivitetslederkurs og ferskingkurs er utsatt, 

nærturlederkurs og grunnleggende turlederkurs går som 
planlagt. 

• Turene til Vassfaret, Vang og Tafjord er nå fullbooka. 
• Dugnadsuker – noen av disse er utsatt pga. fortsatt mye 

snø. Fint hvis folk kan melde seg frivillig til dette. 
• Ønske om mer bruk av Instagram fra yngre medlemmer. 
• Deltatt på årsmøte i økonomiringen. 
• EN er med på SHKKs styremøter. 
• Møte med Sparebank-stiftelsen, vi mottok kr 16 000. 
• Møter om frivillig-systemet: JGH og EN. 
• Oppfrisking av kurs i Power-Office. 
• Barnas byfestival. 
• Daglig leder-møter. 
• Har mottatt kr 50 000 fra hyttefondet til DNT. 
• Ringerikes Blad – utekino for BT, har fått kr 25 000. 
• Bør ha mulighet til å ha med bærbar høyttaler hvis det 

forventes mange deltakere på turer. 
• Søkt om penger til Friluftstrim. 

Orientering Daglig leder 



• Gjennomgang av noen landsmøtesaker 
- Felles medlemskontingenter 
- Tilhørighet for utenlandsmedlemmer 
- Resolusjoner 
- Full revisjon av DNTs vedtekter 
- Revisjon av DNTs medlemskapsavtale (inkl. medlems- og 
arbeidsområder) 
- Prosess nytt veivalg 2026–2031 

• Regnskapsoversikt pr. 1 tertial 
- Vi ligger på -230 000 i resultat, i fjor var vi på -65 000 
- Bra økning på koieinntektene 
- Vi får rapporter hver måned, men styret må få tilgang til 
disse i god tid før hvert styremøte 

• Medlemstall pr. 01.05.2023 (sammenlignet med 
01.06.2022) 
- For oss en stigning på 4,7 % (+ 117 medlemmer) 
- På landsbasis 3,3 % (+ 9 200 medlemmer) 

• Årshjulet – EN tok en kort gjennomgang av dette 
 
Sak 49/23: Koier og stier 

• Stimøte 20.04.2023 på ByLab 
- Bør vi ha flere områdeledere istedenfor stikoordinator? 

• Stimerkekurs 26.04.2023 
• «Nye» skauleis.no – et helt åpent system 

- Kodesystem for stiene, med rapportering 
• Boklansering «Våre best bevarte hemmeligheter», vi 

kjøper en del eksemplarer som gaver 
• Gyrihaugen – forslag om gapahuk. Stor støtte til dette. 

Hvordan stiller Forsvaret seg? Det blir befaring 7. juni.  
Kanskje mulig med støtte fra Sparebank-stiftelsen? 

• Jobber videre med Bølgensetra 
• Befaring av hytter på Søre Vælsvatnet, Ringerike 

kommune v/ Skille er positive til leie 
• Koie på Manfjellet/Hedalsfjellet, Ole-Martin Høgfoss har 

vært i kontakt med eier 
 

Orientering Styret 

Sak 50/23: Forslag til planprogram – Kommuneplan 2024-2035 
for Modum kommune 
Vedtak: 
Vi tar planprogrammet til etterretning og følger opp videre. Vi er 
positive til at friluftslivet er positiv omtalt. 
 

Diskusjon Styret 

  



Sak 51/23: Eventuelt 
• Detaljregulering Schjongslunden 

Vedtak: 
Vi ønsker at stien og vegetasjonen bevares, samt at vi 
beholder friluftspreget. Unngå barrierer, gjøre det enklere 
å komme fram. TEBAa lager et utkast til uttalelse og 
sender ut til styret. 
 

• Planprogram for områdeplan Mylla. 
Dette ligger utenfor området vårt. 
 

• Nærturledere – sponsing av kapser 
Vedtak: 
Vi støtter dette – men slike saker kan tas direkte med EN. 
 

• Padleleden Bagn–Drammen 
Har fått egne midler fra fylket til et forstudium. Hadde 
ansatt egen prosjektleder. Prosjektet er lagt ned. 
Catch media var engasjert til å utarbeide hjemmeside. 
Lenke til denne fjernes fra våre sider.  
 
Vedtak: 
HH undersøker hva som har skjedd med nettsider og 
prosjektet ellers. MIM sjekker med fylkesråden om 
prosjektet er sluttrapportert. 

 

  

Sak 52/23: Neste møte 
• Mandag 12. juni 2023 kl. 1730. 

 
  

 

Møtet ble hevet kl. 2045. 

 

Tom-Erik Bakkely Aasheim       Karsten Lien 
Styreleder DNT Ringerike       Sekretær DNT Ringerike 


